
 Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji

Nr 1/2006  w dniu 12 stycznia 2006 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 30 zakończono o godz. 1900

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Ryszard Cieśliński
- Przewodniczący Komisji

                         obecny

2 2.
3 

Lech Pluciński
- Wiceprzewodniczący   Komisji

                         obecny

4 3.
5 

Edmund Knapski
          - Sekretarz Komisji

                          obecny

4. Grzegorz Pietrzycki                           obecny

5. Wojciech Ćwik                           obecny

6. Krzysztof Migasiewicz                           obecny

7. Tadeusz Synoracki                            obecny

8 Jerzy Piasecki                            obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1.                -

2.                   -

3.                 -

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Józef Sulikowski -Starosta
2. Linetty Mieczysław-KPP Wagrowiec
3. Ptak Wacław-Dyrektor Pow. Zarz.Dróg
4. Krzysztof Powszwa-Starostwo Powiatowego
5. Mieczysław Spychaj-Radny Miasta Wągrowieckiego
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

1.3. Tematy posiedzenia : Utrzymanie przejezdności dróg w powiecie
wagrowieckim i mieście Wagrowiec w warunkach zimowych
(problemy i zagrożenia).

1.4     Dyskusja
1.5     Zapytania
1.6     Opinie
1.7     Stanowisko
1.8     Wnioski
1.9     Zakończenie

ad. pkt. 1.1 i 1.2 przyjęto bez uwag.
Ad.pkt.1.3.  tematykę omówili:Pan Ptak Wacław-PZD,Pan Linetty M.-KPP
                    Pan Powsza Krzysztof-Starostwo Powiatowe.

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

-bez uwag
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1.4  SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.
       W posiedzeniu Komisji brał udział Radny Miasta Wągrowieckiego
        Pan Spychaj  Mieczysław, któremu w dyskusji głos udzielił jako
        pierwszemu przewodniczacy Komisji. Pan Spychaj zwrócił się z
        prośbą,by na ul. Rgielskiej w Wągrowcu:
        -uzupełnić brakujące wjazdy do posesji,
        -ustawić znaki drogowe,ograniczajace szybkość i ładowność dla
          pojazdów samochodowych,
        -dokończyć budowę drogi na ul.Kwiatowej w Wagrowcu.
        Odpowiedzi udzielił Pan Cieśliński-wobec szerokości potrzeb ze
        względu przynależności drogi do powiatu,wniosek proszę w prze-
        miotowej sprawie złozyć na piśmie do Zarządu Powiatu.
        Pan Wacław Ptak-plan pracy na tegoroczne warunki zimowe re-
        alizowany jest na bieżąco.Mimo łagodnej zimy trzeba było 11 razy
        użyć piaskarki i pługi odśnieżne.Wszystkie drogi powiatowe były
        przejezdne wyjątek to była miejscowość Panigródz i Czerlin,gdzie
        około 2 godz.trwały zakłócenia.Pow.Zarząd Dróg oprócz własnego
        sprzętu zawarł umowy z 6 wykonawcami na odśnieżanie i posypywa-
        nie ,którzy działają w gminach po otrzymaniu sygnału z PZD.
        Gdy zajdzie potrzeba to ruszają do akcji o 4  rano.
        Pan Krzysztof Powsza-Starostwo Powiatowe,mówił na temat otrzy-
        mywanych informacji internetowych z województwa o zbliżających
        zagrozeniach atmosferycznych.Informacja o aktualnym stanie dróg po-
        wiatowych na dzień 12.01.06 r. w załączeniu do protokółu.
        Pan Mieczysław Linetty -KPP w tego rocznej akcji zimowej drogi
        pow.były przejezdne i na czas odśnieżane.Gorzej było z drogami
        wojewódzkimi.które nie zawsze na czas były przejezdne.Komenda
        Pow.Policji otrzymuje w cześniej komunikaty o anomaliach pogo-
        dowych,które nie zawsze na czas docierają do społeczeństwa.
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1.5     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.
    Zapytania

 



Pan Piasecki ,czy do Starostwa lub KPP wpłynęły skargi na zły stan
          dróg dot.odśnieżania-odp.Starosty i Przedst.Policji-nie.

1.6   Opinie -Opinia Komisji dot.utrzymania stanu dróg w okresie zimowym
   jest pozytywna  .
1.7    Stanowiska- pozytywna

1.8  Wnioski
           Komisja nie podjęła żadnego wniosku.

 Załaczniki:    1

Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji:
_________________________                                 _______________________
       / Edmund Knapski /                                                   /Ryszard Cieśliński /    

 


